
Referat fra menighedsrådsmøde mandag den 18. november 2024 

Til stede: P. Samuele, Eric, Gunnar, Jan og Martin. Fraværende Sebastian.  
 

Godkendelse af dagsorden: Godkendt. 

Referatet fra sidste møde blev godkendt uden bemærkninger. 

• Orientering fra sognepræsten:  

• Fredningsstyrelsen besøgte kirken i dag. Et udvalg skal nu træffe en beslutning, og 
derefter er der evt. 3 måneders offentlig høring. Der forventes svar i starten af det nye 
år. 
 

• Orientering fra formanden: 

• Formanden gav et referat fra pastoralrådsmødet i weekenden. Der blev blandt andet 
drøftet ændringer til vedtægter for menighedsrådene.  
 

• Orientering fra sekretæren: 

• Vi er stadig i gang med at skifte fra Danske Bank til Nordea.  

• Projektet med fibernet foregår stadig, men afventer nedtagning af stilladser. 
 

• Status på byggeprojekt og renovering: 
 

• Renoveringen er næsten færdig, og stilladset bliver taget ned. 
 

• Klokkerne er blevet nedtaget og repareret. Der var en fejl, som er blevet rettet (nyt 
tandhjul). Der mangler en fjernstyring. 
 

• Nogle af de øverste vinduer kan nu åbnes via en fjernbetjening. 
 

• Taget er nu også blevet repareret, mens der var stilladser. 
 

• Indgangspartiet trænger til slibning og maling. 
 

• Økonomi: 
 

•  Reparation af taget har kostet ca. 475.000 kr. inkl. moms. 
 

• Menigheden er i proces med at aftale fordelingen af udgifterne med bispekontoret.  
 
 

• Vedligeholdelsesplan / plan for nye projekter: 
 

• Der skal udarbejdes en langsigtet plan, så der kan søges midler fra fonde. 
 

• Parkeringspladsen skal renoveres. 
 



• Taget på præstegården trænger til en større reparation. 
 

• Taget på garagen er medtaget. 
 

• Der er behov for udvidelse af tilbygningen med flere toiletter. 
 

• En væg i kælderen trænger til maling mv. 
 
 

• Adventsfest: 
 

• Tilmeldingerne til adventsfesten kommer løbende ind. 
 

• Der træffes aftale med det engelske kor. 
 

• Eric sørger for indkøb af drikkevarer. 
 

• Underholdningen er endnu ikke på plads. 
 

• Dato for næste møder:  
 

• Næste møde afholdes mandag den 13. januar 2025 klokken 19. 
 

• Emner til næste møde: 
 

• Knud Lavard fest. 
 

• Økonomi og finansiering. 
 

• Etablering af praktisk arbejdsgruppe. 
 

• Eventuelt:  
 

• Martin overvejer at holde oplysende aftener en gang om ugen, hvis der kan findes 
lokaler. 


